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مدیرعامل بنیاد علوی کشور در لارستان 
اعلام کرد؛

ساخت منازل سیل زده لارستان 
با سیمان رایگان

 

 
 

مدیرعامل بنیاد علوی کشور به منظور بررسی وضعیت مناطق 
فرماندار  با  و  شد  لارستان  وارد  اخیر  سیل  از  دیده  آسیب 
ویژه لارستان دیدار کرد و با تقدیر از خدمات دستگاه های 
امدادرسان و بنیاد مسکن گفت: برای منازلی که نیاز به تعمیر 
دارد، مقدار 2 تُن و برای خانه هایی که نیاز به ساخت دارند، 
بین 8 تا 10 تُن متناسب با آمار اعلامی از سوی بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی سیمان رایگان اهداء می شود.
بنیاد  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
این دیدار داریوش دهقان فرماندار  مسکن استان فارس، در 
ویژه لارستان از مدیرعامل بنیاد علوی کشور خواستار توجه 
ویژه به مناطق مختلف لارستان در حوزه های مختلف اشتغال، 
کشاورزی، دامداری، ارائه تسهیلات، تأمین جهیزیه مزدوجین 

و لوازم خانگی از بین رفته و غیره در سیل اخیر شد.
مدیرعامل بنیاد علوی کشور در حاشیه بازدید از شهر سیل زده 
با  اینکه  بیان  با  بیرم لارستان با حضور در جمع خبرنگاران 
به منازل مردم،  توجه به سیل اخیر و خسارات ناشی از آن 
مزارع و زیرساخت های شهری در نقاط مختلف لارستان به 
ویژه در بخش بیرم، بنا به درخواست استاندار فارس این سفر 
انجام شده است، اظهار داشت: سه اقدام اولیه در سطح استان 
فارس از سوی بنیاد علوی جهت رفع مشکلات انجام می شود.
به  توجه  با  نخست  گام  در  اینکه  به  اشاره  با  خاوئی  وحید 
اینکه منازل بسیاری از افراد زیرآب رفته و مواد غذایی آنها 
برای  معیشتی  بسته  هزار   ۵ تعدادی  شده،  مصرف  غیرقابل 
شده  گرفته  نظر  در  لامرد  و  مُهر  لارستان،  شهرستان های 
است، افزود: این بسته ها توسط سپاه، هلال احمر، کمیته امداد، 

نهادهای حمایتی و گروه های جهادی توزیع می شود.
وی با اذعان به اینکه تاکنون بالغ بر ۲ هزار و ۶۰۰ بسته از 
مجموع بسته ها توزیع شده است، تصریح کرد: در گام دوم 
غیره  و  بخاری  فرش،  شامل  آنها  خانگی  لوازم  که  منازلی 
اطلاعات  با  متناسب  است،  مصرف  غیرقابل  و  آسیب دیده 
بدست آمده از سوی نهادها و سازمان های مرتبط، برای تأمین 
لوازم خانه و همچنین تعمیرات مورد نیاز این منازل، مبلغ ۲۰ 

میلیارد تومان در نظر گرفته شده است.
این مسئول با اشاره به اینکه این مبلغ در اختیار استان فارس 
قرار می گیرد و متناسب با نیازسنجی ها در بین سه شهرستان 
برای  داد:  ادامه  شد،  خواهد  توزیع  لامرد  و  مُهر  لارستان، 
بازسازی یا ساخت منازل آسیب دیده از سیل، سیمان رایگان 
قرار  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  ویژه  به  نهادها  اختیار  در 

می گیرد.

شیراز

تجلیل ازشهدای عملیات 
کربلای 5 در شیراز

به مناسبت سالگشت عملیات کربلای ۵ و تجلیل از شهدای 
گرانقدر این عملیات گردهمایی زمستانه اعضای کانون معبر 
موسسه  محل  در  ماه  مورخ ۲۰ دی  در   ) )منا  افلاکیان  نور 
فرهنگی ورزشی ایثار باغ جنت با حضور قاطبه پیشکسوتان 
جبهه وجنگ کازرونی های مقیم شیراز و جمعی از مدعوین 
سرود  و  واقعه  سوره  قرائت  با  عشا  و  مغرب  نماز  از  بعد 
جمهوری اسلامی شروع، و سپس عضو هیئت مدیره کانون 
مدعوین  معرفی   به  عزیزان  به  گویی  آمد  خوش  ضمن 
پرداخت. آنگاه مدیر کانون منا گزارشی از چگونگی فعالیت 
از  »منا«  کانون   اعضای  ترکیب  کرد.  ارائه  کانون  های 
برادران ارتشی، سپاهی، بیسجی، جهادگران و نیروی انتظامی 
ایران است که همه کسانی که  می باشد و تنها کانونی در 
به نحوی در جنگ و دفاع مقدس بوده اند در این مجموعه 

حضور دارند. 
آزاده  جنگ  و  جبهه  ریای  بی  فرمانده  که  جلسه  سخنران 
وارد   ۶۰ سال  از  وی   « بود   فرهادپور  عبدالخالق  سرافراز 
اسارت در جنگ حضور داشت و رده  تا روز  جنگ شد و 
فرمانده دسته، گروهان و جانشینی  از  های مسولیتی زیادی 
گردان را در کارنامه خود دارد و از اعضای مؤثر در تاسیس 
گردانهای پیروزمند فجر و ثارالله و یگان دریایی لشکرالمهدی 
)عج(  می باشد  و سپس در عملیات بیت المقدس ۷ ضمن 
ازاد کردن نیروهایش از محاصره دشمن خود به اسارت بعثی 

ها در آمد« شروع به صحبت  کرد. 
وی مقدمه ای برای تحلیل  عملیات کربلای ۵  داشت که قابل 
تامل بود و به تشریح عبور از اروند وحشی و نحوه عملیات 
توانست  ایران   ۸ والفجر  عملیات  با  که  پرداخت   ۸ والفجر 
ضمن عبور از اروند پیروزی بزرگی بدست آورد و خود را 
به بصره نزدیک و راه های ارتباطی عراق به دریا را قطع کند 

و ایران بعد از چند سال که بدنبال یک عملیات بزرگ بود 
که سرنوشت جنگ را با آن مشخص کند در جهت تکمیل 
این دستاورد بزرگ  دست به عملیات کربلای ۴ زد تا شاید 
بتواند عملیات محاصره بصره را تکمیل کند که این  عملیات 
بدلیل استفاده از ابتکار کهنه و بکارگیری تاکتیک و روش 
فعالیت  و   ۸ والفجر  عملیات  مشابه  اروند  از  عبور  تکراری 
شدید ستون پنجم و استفاده عراق از اطلاعات آواکس های 
و  دشمن  هوشیاری  سعودی،  عربستان  در  مستقر  آمریکایی 
تجربه شکست در فاو به  »عدم الفتح« ما انجامید و این  »عدم 
روحیه  تضعیف  باعث  طرفی  از   ۴ کربلای  عملیات  الفتح« 
نیروهای در جبهه و مردم شده، و از طرف دیگر به بالا رفتن 
روحیه دشمن و در نتیجه تبلیغات وسیع استکبار و دشمن بر 
علیه ایران گردید، بنابراین  با عملیات کربلای ۵ که حدود 
دو هفته بعد از عملیات کربلای ۴ انجام شد ایران مصمم شد 
از منطقه ای دیگر نیروهای دشمن و شهر بصره را در تنگنا 
قرار داده که بدلیل غفلت و مغرور شدن دشمن از پیروزی 
گسترده  حمله  احتمال  عدم  و   ۴ کربلای  عملیات  در  خود 
ایران در این فاصله کوتاه آن هم در منطقه شلمچه که بزعم 
از  ای  نه جنبنده  از آب و  نه ماهی  از هوا و  نه پرنده  خود 
خشکی امکان عبور از استحکامات و موانع شلمچه را نداشت 
با پیروزی در آن  تن به شکستی عظیم و فاحش  داد و ما 
توانستیم طعم تلخ شکست کربلای ۴ را با شیرینی پیروزی 
کربلای ۵ عوض کرده و معادلات قدرت و نگرش جهان را 
پنج و  منطقه عملیاتی کربلای  تغییر دهیم.  به جنگ  نسبت 
شلمچه نزدیکترین معبر وصولی به بصره بود و هردو طرف 
بر روی  میلیونها گلوله  و  بکار گرفتند  را  قوای خود  عمده 
هم شلیک کردند ، زمین منطقه شلمچه بدلیل ایجاد موانع و  
استحکامات دفاعی از قبیل خاکریزها و دژهای بلند و وسیع، 
خاکریزهای هلالی یا نونی شکل موانع مثلثی که تماما مجهز 
تیربار، دوشیکا،  از  اعم  انواع سلاح ها  بتنی و  به سنگرهای 
ایجادسنگرهای  تانک و تفنگ هایی  دولول و چهارلول و 
با کالیبر بالا استقرار انبوه تانک و نفربر و میادین گسترده 
مین، ایجاد آبگرفتگی های وسیع که سراسر انباشته از موانع 
های متعدد انواع سیم های خاردار و هشت ضلعی مین گذاری 
شده مختلف، غیر قابل عبور و نفوذ تلقی می شد. این پیروزی 
در این منطقه برای عراق و کشورهای مرتجع و وابسته منطقه 
و جهانیان غیر قابل تصور و باور بود.  این پیروزی بیاری 
خداوند متعال و رشادت فرزندان این مرز و بوم و حاصل  و 
ثمره خون شهدای گرانقدر این عملیات محقق گردید. در هر 
حال سه عملیات والفجر ۸ و کربلای ۴ و کربلای ۵ را باید 
در راستای یکدیگر دانست و آنگاه بود که مقدمات قطعنامه 

۵۹۸ با لحاظ کردن برخی از خواسته های ایران فراهم شد .
رییس  گودرزی  تیپ  امیرسر  های  صحبت  با  برنامه  سپس 
و  یافت  ادامه  فارس  استان  در  ارتش  بازنشستگان  کانون 
نامبرده نسبت به عملکرد کانون بازنشستگان و فعالیت های 
پایان  در  و  نمود  ارائه  کافی  توضیحات  کانون  آن  محوله 
که  ارتش  نیروهای  از  دیگر  یکی  غفاری  رفیع  سرهنگ 
در  تانک   ۲۰۰ حدود  و  است  معروف  تانک  شکارچی  به 
دوران دفاع با موشک های مختلف شکار کرده است به ذکر 
خاطرات خود پرداخت. از ویژگی این خاطرات آن بود که 
می گفت برای زدن هر تانکی جایزه ۱۰ هزار تومانی برایم 
گذاشته بودند که من گفتم جایزه را با تهیه موشک عوض 
می کنم وامروز چگونه براحتی اموال مردم اختلاس می شود .
در پایان با تشکر از حضور همه عزیزان با پذیرایی شام از 

آنها، گردهمایی خاتمه یافت. 
کانون معبر نور افلاکیان)منا (  پیشکسوتان جبهه و جنگ، 

کازرونی های مقیم شیراز

استان بوشهر
مدیرکل شهری و شوراهای استانداری بوشهر:

بودجه شهرداری های استان بوشهر 
۶۳ درصد رشد داشته است

مدیرکل شهری و شوراهای استانداری بوشهر گفت: بودجه 
شهرداری های این استان نسبت به پارسال با ۶۳ درصد رشد 

به ۲ هزار میلیارد رسیده است.
به گزارش ایسنا، هوشنگ رستم پور در همایش شهرداران ۴۰ 
گانه استان بوشهر اظهار کرد: از مجموع جمعیت یک میلیون 
و ۲۰۰ هزار نفری این استان ۸۵۶ هزار نفر معادل ۷۴ درصد 

از جمعیت استان بوشهر از شهرداری ها خدمات می گیرند.
استان  شهرداران  از  درصد   ۸۷ اکنون  اینکه  بیان  با  وی 
بوشهر منصوب شده اند،  تصریح کرد: ۴۷ درصد از منصوبین 

فوق لیسانس، ۵۰ درصد لیسانس و یک نفر فوق دیپلم دارد.
به  اشاره  با  بوشهر  استانداری  شوراهای  و  شهری  مدیرکل 
شهرداران  سایر  و  است  خانم  آب پخش  شهردار  تنها  اینکه 
استان آقا هستند، بیان کرد:  تحصیلات ۳۵.۳ درصد شهرداران 
استان عمران، ۱۴.۷ درصد برنامه ریزی شهری و شهرسازی، 

۲۶.۵ درصد حقوق و ۲۰ درصد مدیریت است.
بوشهر  استان  شهرداری های  بودجه  اینکه  بابیان  رستم پور 
نسبت به پارسال با ۶۳ درصد رشد به ۲ هزار میلیارد رسیده 

است، افزود: سرانه هر شهروند در این استان معادل ۲ میلیون 
و ۴۰۰ هزار تومان است.

مدیرکل بازرسی و امور حقوقی 
استانداری بوشهر:

استان بوشهر بیشترین جذب نیرو 
غیرقانونی در شهرداری ها را دارد

مدیرکل بازرسی و امور حقوقی استانداری بوشهر گفت: این 
استان بیشترین جذب نیرو غیرقانونی در شهرداری ها را دارد.
استان  گانه   ۴۰ شهرداران  همایش  در  ستوده  حسین  محمد 
غیردولتی  عمومی  نهاد  یک  شهرداری  کرد:  اظهار  بوشهر 
است که نقش مهمی را در عمران و آبادی شهرهای مختلف 

بر عهده دارد. 
با  اینکه مسائل مالی شهرداری  بیان  با  به گزارش مهر، وی 
مسائل مالی در ادارات دیگر متفاوت و شرح وظایف مغایر 
شهرداری  مالی-معاملاتی  آیین نامه  کرد:  تصریح  است، 
آیین نامه ها  دیگر  با  دارد  اختیاراتی که  و  واسطه وسعت  به 
متفاوت است لذا آشنایی و اشراف به این موضوعات می تواند 

به شهرداران کمک کنند.
مدیرکل بازرسی و امور حقوقی استانداری بوشهر بیان کرد: 
در این استان منابع انسانی با توان مدیریت در سطوح عالی 
کمی وجود دارد و از بین این منابع نیروی عمرانی قوی نیز 
محدود است. از این رو چرا باید شهرداران را با هزاران سختی 
و استفاده از منابع بیت المال تربیت کنیم و آنها را به دلیل 

ناآشنایی در کار برای آینده بسوزانیم؟.
ستوده یادآور شد: ۲ بار نامه محرمانه به یکی از شهرداران 
به  را  نیرو  جذب  اجازه  قانون  اینکه  بر  مبنی  بوشهر  استان 
ما نمی دهد، زده ایم اما وی نسبت به این موضوع بی توجهی 
کرده است، اکنون به این شهردار اعلام می کنم اگر اصلاح 

نکند، برخورد قانونی صورت خواهد گرفت.
وی بیان کرد: مدیریت در همه جای دنیا در قالب چهارچوب 
مشخص است و همه باید در جهت آن حرکت کنند، اگر 
خارج از قوانین حرکت کنیم موجب تضعیف و حیف و میل 

بیت المال خواهیم شد.
مدیرکل بازرسی و امور حقوقی استانداری بوشهر با بیان اینکه 
به کارگیری جذب نیرو بدون اخذ مجوزهای قانونی مشکل 
بزرگی است که در شهرداری های استان بوشهر اتفاق افتاده 
است، گفت: دکتر طالبی، مدیرکل بازرسی و هماهنگی امور 
استان  که  کرده اند  اعلام  نامه ای  در  کشور  وزیر  استان های 
شهرداری های  در  غیرقانونی  نیروی  جذب  بیشترین  بوشهر 

کشور را دارد.
ستوده با اشاره به اینکه یکی از مشکلات اساسی شهرداری های 
سازمانی  چارت  از  خارج  نیروهای  از  استفاده  بوشهر  استان 
است، افزود: در یکی از شهرداری استان بوشهر آتش نشانی 
اداری  انتقال آن فرد به قسمت  نیرو و  به دلیل داشتن یک 
تعطیل شده است، اکنون اگر یک بحران در این شرایط رخ 

دهد، شهردار چه پاسخی دارد؟.
و  ساختمان  نبودن  بیمه  نامناسب،  بایگانی  سیستم  وی 
استفاده  شهری،  حوادث  بیمه  نبود  شهرداری،  ماشین آلات 
 ۶۰ به   ۴۰ رابطه  نکردن  رعایت   و  ستاد  سامانه  از  نکردن 
در هزینه کردها را از دیگر مشکلات شهرداری های استان 

بوشهر اعلام کرد.

 

استان هرمزگان
با حضور رئیس جمهور؛

فاز نخست پالایشگاه 
نفت خام فوق سنگین قشم 

به بهره برداری رسید

 
فاز نخست پالایشگاه نفت خام فوق سنگین قشم با ظرفیت 
به  سنگین  بشکه  خام  نفت  بشکه  هزار   ۳۵ روزانه  تبدیل 
فرآورده های نفتی سبک تر در قشم توسط رییس جمهور به 

بهره برداری رسید.
به گزارش ایرنا، پالایشگاه نفت خام فوق سنگین قشم روزانه 
نفتی  ۱۶ هزار بشکه قیر و ۱۹ هزار بشکه برش های سبک 
تولید خواهد کرد. این پالایشگاه ۸۵۰ میلیون دلار در سال 
فروش محصول خواهد داشت و محصولات آن جنبه صادراتی 

دارد.
فاز نخست این پالایشگاه در زمان ساخت برای ۵ هزار نفر 
اشتغالزایی داشته و هم اکنون ۳۰۰ نفر در آنجا مشغول به کار 
هستند. احداث این پروژه از سال ۹۶ آغاز شده و ظرف مدت 
۴ سال در زمینی به مساحت ۴۵ هکتار با سرمایه گذاری ۲۲۰ 
میلیون یورو به بهره برداری رسیده و سرمایه گذار این پروژه 

هلدینگ شرکت گسترش انرژی پاسارگاد است.
روز گذشته هم فاز دوم این پروژه به منظور افزایش ظرفیت به 
۱۰۰ هزار بشکه خوراک و بهبود کیفیت محصولات توسط 

وزیر نفت کلنگ زنی شد. خوراک فازدوم این پالایشگاه ۶۰ 
هزار بشکه در روز میعانات گازی است و در فاز دوم تولید 
بنزین، گاز مایع و HEAVY END با کیفیت یورو ۵ دارد 
و فاز دوم آن با اعتبار ۴۶۰ میلیون یورو در مدت سه و نیم 

سال به بهره برداری می رسد.

رئیس سازمان محیط زیست کشور:

وضعیت آب آشامیدنی در بوموسی 
زیبنده نیست

وآمد  رفت  مشکل  به  کشور  زیست  محیط  سازمان  رئیس 
افزود: در نشست شورای  و  اشاره کرد  این جزیره  ساکنان 
هفته  در  نفر   ۶۰ به  هوایی  آمدهای  و  رفت  شمار  اداری، 

افزایش یافت.
از  بازدیدش  درخصوص  سلاجقه  علی  ایسنا،  گزارش  به 
شهرستان بوموسی، تصریح کرد: اکنون ساکنان این شهرستان 
تنها ۴ ساعت در شبانه روز از نعمت آب آشامیدنی بهره مند 

هستند و این زیبنده شهرستان بوموسی نیست.
وی به مشکل رفت وآمد ساکنان این جزیره اشاره کرد و 
افزود: در نشست شورای اداری شب گذشته، شمار رفت و 

آمدهای هوایی به ۶۰ نفر در هفته افزایش یافت.
رئیس سازمان محیط زیست بیان کرد: از سه فروند لندینگ 
بوموسی،  شهرستان  معیشتی  نیازهای  تأمین  ویژه  کرافت 
اکنون فقط یک لندینگ کرافت فعال است که این مشکل 

باید مطرح و حل شود.
صدور  کرد:  بیان  صیادی،  ظرفیت های  به  اشاره  با  سلاجقه 

۱۰۰ مجوز صیادی در دستور کار دولت است.
از  را  کشوری  و  لشکری  حقوق  همسان سازی  وی 
درخواست  این  عنوان کرد:  و  دانست  مردم  درخواست های 

در دستورکار جدی دولت قرار می گیرد.

استان خوزستان
 

مدیرکل شیلات خوزستان خبر داد؛
تکمیل زیرساخت های مجتمع 

تکثیر میگوی آبادان در سال جاری

 
 

 
 
 

دسترسی،  جاده  ساخت  گفت:  خوزستان  شیلات  مدیرکل 
آبرسانی و گازرسانی به مجتمع مراکز تکثیر میگوی آبادان 
خوزستان  شیلات  کل  اداره  کار  دستور  در  جاری  سال  در 

است.
روزه  یک  سفر  پایان  در  ابوعلی  الله  فتح  ایلنا،  گزارش  به 
حل  خصوص  در  خود  سفر  از  گزارشی  ارائه  به  آبادان  به 
این  صیادی  و  آبزی پروری  طرح های  زیرساختی  مشکلات 
شهرستان پرداخت و اظهار کرد: در این سفر ۳ بازدید مهم 
و اساسی از منطقه اروند کنار و چوئبده با حضور سید محمد 
مولوی، نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی، رییس 
روسای  استان،  شیلات  دریایی  آبزیان  و  میگو  توسعه  اداره 
اکثر  بنیاد مسکن شهرستان و  ادارات محیط زیست، گاز و 

مقامات محلی صورت گرفت.
اسکله  مشکلات  میدانی،  نظارت  طی  ابتدا  در  افزود:  وی 
محل  به  دسترسی  جاده  مسئله  ویژه  به  اروندکنار  صیادی 
پارکینگ اسکله صیادی و برق رسانی مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت.
ابوعلی، با بیان اینکه با پیگیری و همراهی مسئولان حاضر، 
تصمیمات خوبی در همین راستا اتخاذ و مقرر شد اداره برق 
شهرستان پایه های برق را جابه جا و روشنایی و برق رسانی 
شهرداری  و  استان  شیلات  کل  اداره  و  برساند  اتمام  به  را 
و کوپال جهت  بیس  شهرستان در خصوص خرید و حمل 
عمل  به  را  لازم  همکاری های  آسفالت  و  زیرسازی  پروژه 

آورند.
مدیرکل شیلات خوزستان تصریح کرد: همچنین طی بازدید 
دو  چوئبده  میگوی  تکثیر  مراکز  مجتمع  از  آمده  عمل  به 
تأمین آب شیرین  و  از جمله جاده دسترسی  اساسی  مشکل 
زمینه  این  در  گرفت.  قرار  بررسی  و  بحث  مورد  مجتمع، 
در  مجتمع  به  گازرسانی  و  آبرسانی  دسترسی،  جاده  ساخت 
سال جاری در دستور کار اداره کل شیلات خوزستان است.  
وی به مشکلات ایجادشده ناشی از عدم وجود جاده دسترسی 
مناسب در بارندگی های اخیر اشاره و خاطرنشان کرد: تأمین 
اعتبار استانی صورت گرفته و ظرف هفته آینده مناقصه این 
طرح آغاز می شود تا قبل از پایان سال جاری جاده دسترسی 
سال  اوایل  در  تکثیر  فصل  در  برسد که  اتمام  به  مجتمع  به 

آینده مشکلی ایجاد نشود.
بررسی  مورد  مسائل  دیگر  از  را  شیرین  تأمین آب  ابوعلی، 
در این مجتمع خواند و گفت: پیمانکار این طرح تعیین شده 
و این مهم به جد در حال پیگیری است و به زودی عملیات 

تأمین آب شیرین مجتمع نیز شروع می شود.
از  تعدادی  با  صمیمی  نشست  پایان،  در  کرد:  اظهار  وی 
صیادان، مالکان لنج ها و قایق های صیادی و زیست محیطی 
چوئبده برگزار و دغدغه و مشکلات جامعه صیادی مطرح شد 

اداره کل  انتخابیه و  نماینده حوزه  از طریق  که کلیه موارد 
شیلات خوزستان تا حصول نتیجه پیگیری خواهند شد.

اهواز

انتقاد نماینده اهواز از اختصاص 
۳۰ درصد عوارض آلایندگی 

به صندوق محیط زیست
 

بر  بالغ   ۱۳۹۹ سال  در  اینکه  به  اشاره  با  اهواز   نماینده 
محیط  به صندوق  استان ها  آلایندگی صنایع  ۳۰ درصد حق 
زیست اختصاص یافت، گفت: این اقدام برخلاف قانون است 
و در سال ۱۴۰۰ اصلاح شد اما دولت در اقدامی قصد احیاء 

چنین رویه ای برای بودجه سال ۱۴۰۱ را دارد.
مجتبی یوسفی در نشست اعضای کمیسیون اجتماعی مجلس 
برگزار  خوزستان  اکسین  فولاد  شرکت  در  اسلامی  شورای 
شد، اظهار کرد: در بی توجهی های صورت گرفته، ۳۰ درصد 
به  صنایع  آلایندگی  جرائم  محل  از  استان ها  حق  و  سهم 

صندوق محیط زیست اختصاص یافت.
توان  باعث کاهش  اقدام،  این  افزود:  ایسنا، وی  به گزارش 
و  محروم  مناطق  به  رسیدگی  برای  کشور  استان های  مالی 
کم برخوردار شد و باید تلاش شود تا از تکرار چنین اشتباهی 

در بودجه سال ۱۴۰۱ جلوگیری شود.
اینکه  بیان  با  اسلامی  اهواز در مجلس شورای  نماینده مردم 
در سال ۱۳۹۹ هزینه و منابعی که به صندوق محیط زیست 
بود،  برخوردار  زیادی  بسیار  ابهامات  از  یافت،  اختصاص 
گفت: بررسی های صورت گرفته نشان می دهد که این منابع 

صرف فعالیت های سیاسی و انتخاباتی شده است.
یوسفی با اشاره به اینکه در سال ۱۳۹۹ بالغ بر ۳۰ درصد حق 
آلایندگی صنایع استان ها به صندوق محیط زیست اختصاص 
یافت، گفت: این اقدام برخلاف قانون است و در سال ۱۴۰۰ 
اصلاح شد اما دولت در اقدامی قصد احیاء چنین رویه ای برای 

بودجه سال ۱۴۰۱ را دارد.
نیاز  مورد  منابع  از  توجهی  قابل  بخش  کرد:  تصریح  وی 
استان  خصوص  به  و  کشور  دهیاری های  و  شهرداری ها 
می شود  تأمین  صنایع  آلایندگی  عوارض  محل  از  خوزستان 
به صندوق محیط  این حق آلایندگی  از  و اختصاص بخشی 
زیست باعث تضعیف خدمات رسانی به مناطق کم برخوردار 

شده است.
به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده 
ضرورت تکمیل زنجیره ارزش تولید در صنایع گفت: علاوه 
بر این که تکمیل این زنجیره در صنایع فولادی باید پیگیری 
شود، انتظار می رود که پتروشیمی ها نیز در این زمینه فعالیت 

جدی تری را در دستور کار خود قرار دهند.
یوسفی افزود: تعداد مجتمع های پتروشیمی در استان خوزستان 
۲۱ واحد است و علی رغم چنین ظرفیتی اما حتی یک محصول 

نهایی در این بخش تولید نمی شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

پیگیری های استاندار برای رفع 
مشکلات کهگیلویه و بویراحمد 

در تهران ادامه دارد

 

 

پیگیری ها و دیدارهای سید علی احمدزاده استاندار کهگیلویه 
و بویراحمد برای رفع مشکلات این استان در تهران از طریق 

وزارتخانه های مختلف ادامه دارد.
قالب  در  گذشته  روز  چند  طی  احمدزاده  ایرنا،  گزارش  به 
تسریع در  برای  تهران  ثمربخشی در  نشست های فشرده و 
تکمیل پروژه ها و تلاش در مسیر زدودن رنگ محرومیت از 

چهره استان در دست انجام است.
دهدشت  بیمارستان  برای  اعتبار  تأمین  و  مشکلات  بررسی 
مردم  نماینده  اتفاق  به  دنا  و  بهمئی  بیمارستان های  و 
جمله  از  لنده  و  بهمئی  چرام  کهگیلویه،  شهرستان های 
پیگیری ها در دیدارهای استاندار کهگیلویه و بویراحمد بود.

 مشکلات پروژه پتروشیمی دشت مازه و پیگیری جدی سد 
آبریز از دیگر برنامه های استاندار در دیدارها و جلسات بود.

نشست تخصصی با سازمان ایمیدرو در خصوص معادن سیمان 
و آجر نسوز کهگیلویه در برنامه کاری سفر اخیر احمدزاده 

به مرکز کشور بوده است.
به  نیز در سفر  بویراحمد هفته گذشته  استاندار کهگیلویه و 
راه  نیرو،  وزرای  با  جداگانه  جلساتی  و  دیدارها  در  تهران 
پیگیر  پرورش  و  دارائی و آموزش  و  اقتصاد  و شهرسازی، 

مشکلات استان در بخش های مرتبط شد.
و  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار  ویژه  پیگیرهای  جلسات 
مردم  نماینده  موحد  محمد  سید  حجت الاسلام والمسلمین 
از  جمعی  و  لنده  و  بهمئی  چرام  کهگیلویه،  شهرستان های 

مدیران ملی و استانی در تهران برگزار شد.

معاون مجری طرح گندم وزارت جهاد کشاورزی گفت: در نظر داریم 
محصولات  سایر  و  دهیم  توسعه  را  گندم  قراردادی  کشت  زیر  سطح 

اساسی را نیز زیرپوشش کشت قراردادی ببریم.
جهاد  مدیریت  عمومی  ازروابط  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
کشاورزی شهرستان مرودشت، سهراب سهرابی در حاشیه سفر به استان 
از  گندم  قراردادی  اینکه کشت  بیان  با  مرودشت،  شهرستان  و  فارس 
معاونت  مجموعه  و  کشاورزی  جهاد  وزارت  عالی  مقام  سیاست های 
زراعت در سال زراعی جاری است، تصریح کرد: تاکنون بیش از ۲۵۰ 

هزار هکتار کشت قراردادی گندم در کل کشور عملیاتی شده است.
و  آزمون خاک  و  محصول  بیمه  شیمیایی،  کودهای  مصرف  سهرابی، 
برگ را به عنوان حمایت های دولتی به منظور کشت قراردادی گندم 

برشمرد.
افزایش سطح زیر کشت  راستای  آینده در  اینکه در سال  بیان  با  وی 
این  کرد:  اظهار  می یابد،  افزایش  نیز  دولتی  حمایت های  قراردادی 
حمایت ها در بذر، سموم، کودهای شیمیایی و بیمه محصول ارتقا خواهد 

یافت.

مجری طرح گندم وزارت جهاد کشاورزی:
کشت قراردادی به محصولات اساسی کشاورزی می رسد


